



Representative Office of Japan to the Palestinian Authority

VIP2 Center 3rd Floor, Yazoor Street, Al-Bireh, Palestine
Tel. 02-2413120/1/2 Fax. 02-2413123
repjapan@mofa.go.jp www.ps.emb-japan.go.jp

January 26th, 2015

PRESS RELEASE

Grant Signing Ceremony for two GGP Projects in Palestine Funded by Japan

Grant Contracts for two GGP projects were signed today by Mr. Junya Matsuura, Ambassador for the Palestinian Affairs and Representative of Japan to the PA, and the representatives of Al Jib Village Council and Ubeidiyeh Municipality at the Representative Office of Japan in Ramallah for a total amount of US\$ 206,085.

Al Jib Village Council received a grant of US\$ 103,085 that they will use for the renovation works needed in Ibn Khaldoun Basic Boys School to provide 250 students of Al Jib Village with a proper educational environment to enjoy their learning path.

As for Ubeidiyeh Municipality, they will use their grant of US\$ 103,000 to rehabilitate a part of the water network that is old and damaged and has pipes of unsuitable diameters to enhance the water provision for about 1900 residents that are suffering from lack of water especially in the dry season.

Mr. Matsuura congratulated Al Jib Village Council and Ubeidiyeh Municipality and wished them success in their projects. He emphasized Japan's firm commitment of supporting Palestinian people from human security perspective as well as the importance of implementing social and economic development projects needed for Palestinian communities.

Since 1993 the Government of Japan has extended its official development assistance to approximately \$1.5 billion, to the Palestinians. GGP projects have been formulated in collaboration with the Palestinian Authority through MoPAD since 2010.



Representative Office of Japan to the Palestinian Authority

VIP2 Center 3rd Floor, Yazoor Street, Al-Bireh, Palestine
Tel. 02-2413120/1/2 Fax. 02-2413123
repjapan@mofa.go.jp www.ps.emb-japan.go.jp



Mr. Matsuura, Representative of Japan and Mr. Ghassan Allan, head of Al Jib village council exchanging the GGP grant contracts



A group picture of Ubeidiyah Municipality team and Mr. Matsuura



Representative Office of Japan to the Palestinian Authority

VIP2 Center 3rd Floor, Yazoor Street, Al-Bireh, Palestine
Tel. 02-2413120/1/2 Fax. 02-2413123
repjapan@mofa.go.jp www.ps.emb-japan.go.jp

2015/1/26

بيان صحفى

حفل توقيع عقود منحتين للمجتمع المحلي في فلسطين ممولة من حكومة اليابان

تم توقيع عقود منحتين اليوم من قبل سفير الشؤون الفلسطينية وممثل اليابان لدى السلطة الفلسطينية السيد جونيا ماتسورا وممثلي مجلس قروي الجيب وبلدية العبيدية، وذلك في مقر ممثلية اليابان لدى السلطة الفلسطينية في رام الله. وقد بلغت القيمة الاجمالية للتمويل 206085 دولار .

حصل مجلس قروي الجيب على منحة بقيمة 103085 دولار لأعمال الصيانة والترميم التي تحتاجها مدرسة ابن خلدون الاساسية للبنين. حيث سيتم توفير بيئة تعليمية ملائمة لحوالي 250 طالب للاستمتاع بمسيرتهم التعليمية.

أما بالنسبة لبلدية العبيدية، فقد حصلت على منحة بقيمة 103000 دولار لاعادة تأهيل جزء من شبكة المياه القديمة والمتضررة والتي تحتوي على انابيب مياه بأقطار غير مناسبة، وذلك لتحسين امداد المياه لحوالي 1900 مواطن الذين يعانون من مشكلة شح المياه وخصوصا في موسم الصيف.

هنا السيد ماتسورا مجلس قروي الجيب وبلدية العبيدية وتمنى لهم النجاح في تنفيذ مشاريعهم. كما أعرب عن عزم حكومة اليابان بدعم الشعب الفلسطيني من منظور الأمن الإنساني، وأكد على أهمية تنفيذ المشاريع التنموية الاقتصادية الاجتماعية والتي تحتاجها المجتمعات الفلسطينية.

قدمت اليابان مساعداتها للفلسطينيين منذ 1993 لتصل الى ما يزيد عن 1.5 مليار دولار. ومنذ عام 2010، بدأت صياغة المشاريع الأهلية والأمن الإنساني تتم بالتعاون مع السلطة الفلسطينية من خلال وزارة التخطيط والتنمية الادارية.